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Or.0012.1.5.2023 
 

 

 

 

Protokół Nr 37/23 
wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji 

Rozwoju Lokalnego i Budżetu oraz Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

działających przy Radzie Miejskiej w Drohiczynie 

w dniu 29 listopada 2023 r. 
 

 

 

Wspólne posiedzenie w/w Komisji działających przy Radzie Miejskiej w Drohiczynie odbyło 

się w Miejsko Gminnym Ośrodku Kultury w Drohiczynie i trwało od godz. 900 do godz. 1240. 

 

 

Ad. l. 
 

Posiedzeniu przewodniczyła Stanisława Urbańska - Przewodnicząca Komisji Rozwoju 

Lokalnego i Budżetu. Prowadząca dokonała otwarcia posiedzenia, powitała wszystkich 

zebranych radnych, p. W. Borzyma - Burmistrza Drohiczyna, p. W. Romaniuk – Skarbnik 

Gminy, p. R. Konobrockiego – Sekretarza Gminy, p. M. Rogowca - Przewodniczącego Rady 

Miejskiej oraz Kierowników i Dyrektorów jednostek organizacyjnych Gminy. 

 

Radni obecni na posiedzeniu (listy obecności w załączniku nr 1). 

 

Komisja Rewizyjna 

1. Waldemar Żero 

2. Tadeusz Niemyjski 

3. Antoni Zagubień     
 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

1. Andrzej Miłkowski 

2. Radosław Sorokosz           nieobecny      

3. Leon Buśko 

 

Komisja Rozwoju Lokalnego i Budżetu 

1. Stanisława Urbańska 

2. Urszula Tomasik 

3. Wojciech Wojtkowski          

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

1. Andrzej Kosiński           

2. Barbara Pogorzelska 

3. Małgorzata Sierociuk          

4. Jan Kobus 

5. Józef Daniluk           
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Ad. 2. 

Przewodnicząca posiedzenia zapoznała zebranych z porządkiem wspólnych obrad Komisji, 

który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Przedstawienie informacji dotyczącej złożonych oświadczeń majątkowych przez 

radnych gminy i pracowników samorządowych za 2022 r. 

4. Informacja z działalności Biura Obsługi Szkół w Drohiczynie za I półrocze 2023 r. 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Drohiczyn za rok szkolny 

2022/2023. 

6. Ocena sytuacji ekonomicznej i funkcjonowania szkół i przedszkoli na terenie gminy. 

7. Opiniowanie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy na 2023 r., 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Drohiczyn na lata 2023 – 2031, 

c) ustanowienia programu osłonowego w ramach wieloletniego rządowego programu 

”Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 - 2028, 

d) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie 

pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenie pieniężnego w postaci 

zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności w ramach wieloletniego 

rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024–2028, 

e) określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo 

pomocy rzeczowej w postaci produktów żywnościowych, 

f) programu współpracy Gminy Drohiczyn z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami na 2024 r., 

g) zmiany Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Drohiczyn na lata 2023-2026, 

h) określenia stawek podatku od środków transportowych, 

i) ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

j) udzielenia w 2023 r. dotacji z budżetu Gminy Drohiczyn dla Fundacji Imienia 

Własnego z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w 

gminnej ewidencji zabytków z dofinansowaniem z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków, 

k) udzielenia w 2023 r. dotacji z budżetu Gminy Drohiczyn dla Łukasza 

Wasilewskiego z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym 

się w gminnej ewidencji zabytków z dofinansowaniem z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków, 

l) udzielenia w 2023 r. dotacji z budżetu Gminy Drohiczyn dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Trójcy Przenajświętszej w Drohiczynie z przeznaczeniem 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków 

z dofinansowaniem z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 
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8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczącą posiedzenia S. Urbańska poddała pod głosowanie powyższy porządek obrad: 

 za przyjęciem porządku - 14 osób, 

 przeciw - nie było, 

 wstrzymało się - nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły porządek posiedzenia jednogłośnie. 

 

Przewodniczącą poinformowała członków komisji o wyłożonym protokole z poprzedniego 

posiedzenia komisji w dniu 19 września 2023 r. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, czy są uwagi do protokołu. 

Uwag do protokołu nie wniesiono. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie powyższy protokół: 

 za przyjęciem protokołu – 14 osób, 

 przeciw - nie było, 

 wstrzymało się – nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły protokół z poprzedniego posiedzenia komisji 

jednogłośnie. 

 

 

Ad. 3. 

 

Przewodniczący Rady Marian Rogowiec omówił oświadczenia majątkowe radnych. 

Sekretarz Gminy Radosław Konobrocki omówił oświadczenia majątkowe pracowników gminy, 

którzy mają obowiązek składania oświadczenia. 

Przewodnicząca Urbańska zwróciła uwagę, że niektóre błędy w oświadczeniach powtarzają się 

co roku. Mylony jest przychód z dochodem. 

 

Ad. 4. 

 

Sekretarz Gminy omówił działalność Biura Obsługi Szkół w Drohiczynie za I półrocze 2023r. 

Plan wydatków za I półrocze wyniósł 906.969,00 zł. Wydatki wykonano na kwotę 464.579,50 

zł co stanowi 51,22%. Głównym zadaniem Biura jest dowóz dzieci do szkół. Sekretarz zwrócił 

uwagę, że autobusy są już stare. Jeden z autobusów niedawno miał awarię, która została 

usunięta. Niedługo otrzymamy dofinansowanie z Polskiego Ładu na zakup 2 nowych 

autobusów. Na przełomie lat 2023/2024 ogłosimy przetarg na zakup nowych autobusów. 

 

Ad. 5. 

 

Sekretarz Gminy omówił realizację zadań oświatowych Gminy Drohiczyn za rok szkolny 

2022/2023. Przy budżecie gminy ok. 47 mln zł wydatki na całą oświatę w ciągu roku wyniosły 

prawie 10 mln zł. W roku szkolnych 2022/2023 do szkół podstawowych na terenie gminy 

uczęszczało 119 dzieci. W 2022 roku urodziło się 43 dzieci, a w 2021 tylko 35, co oznacza że 

mniej dzieci będzie uczęszczało do szkoły w kolejnych latach. W zespole Szkół w Drohiczynie 

było 5 nauczycieli początkujących, 2 mianowanych i 31 dyplomowanych. Sekretarz omówił 

wyniki ośmioklasistów zgodnie z załączoną w sprawozdaniu tabelą. 
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Ad. 6. 

 

Sekretarz Gminy omówił sytuację ekonomiczną i funkcjonowanie szkół i przedszkoli na terenie 

gminy. W Zespole Szkół  w I półroczu 2023 roku plan wyniósł 6.172.787,00 zł a wykonanie 

3.062.959,82 zł, co stanowi 49,62%. Brak zagrożeń finansowych w realizacji planu. Poza 

wynagrodzeniami najwięcej kosztuje olej opałowy na ogrzewanie szkoły – 201 tyś. zł. W 

Zespole Szkół są już uruchomione symulatory rowerowe i przejść dla pieszych. Wyjazdy dzieci 

organizowane przez szkołę były finansowane ze środków zewnętrznych i rodziców. 

 

Ad. 7. 

 

a), b) 

Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2023r. 

zgodnie z załącznikiem nr 3. WPF został zaktualizowany o zmiany w budżecie. 

 

c), d), e) 

Kierownik MGOPS omówiła zmiany uchwał. Zmiany uchwał wynikają z potrzeby 

dostosowania do zmian przepisów i aktualizacji zawartych w nich lat. 

 

f) 

Sekretarz Gminy – uchwała jest podejmowana co rocznie. Projekt podlegał konsultacjom przez 

wywieszenie w BIP. Organizacje pozarządowe nie wniosły uwag. 

 

g)  

Sekretarz Gminy omówił zmiany w projekcie uchwały. Radni zdecydowali o podniesieniu 

stawek członkom Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych tak jak 

przedstawiono poniżej: 

- Członkowie Komisji otrzymują wynagrodzenie w wysokości 200,00 zł brutto 

za każde posiedzenie Komisji. Przewodniczący Komisji otrzymuje wynagrodzenie 

podwyższonej o 50% w stosunku do wynagrodzenia członków Komisji za każde 

posiedzenie. 

- Członkowie Komisji otrzymują wynagrodzenie w wysokości 200,00 zł za 

przeprowadzenie kontroli przestrzegania warunków sprzedaży napojów 

alkoholowych. 

- Członkowie Komisji otrzymują wynagrodzenie w wysokości 100,00 zł za 

przeprowadzenie rozmowy motywującej z osobą uzależnioną. 

- Członkowie Komisji otrzymują wynagrodzenie w wysokości 100,00 zł za 

udział w posiedzeniach Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej. 

- Z osobą obsługującą Komisję zawarta jest umowa zlecenie z wynagrodzeniem 500,00 zł brutto 

miesięcznie na okres jednego roku. 

 

h) 

Radni zdecydowali o obniżeniu stawek podatku od środków transportowych o 15%. 

 

i) 

Radni przedyskutowali projekt uchwały i ustalili stawki podatku od nieruchomości. 

 

j), k), l) 

Burmistrz omówił uchwały łącznie. Dofinansowanie z Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków nie może być wypłacone bezpośrednio beneficjentom. Gmina otrzymuje środki z 
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Programu, które przekazuje beneficjentom obiektów wpisanych do gminnego rejestru 

zabytków.  

 

Ad. 8. 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym następujące pisma, które zostały skierowane do 

Rady: 

a) pismo o podniesienie wynagrodzenia strażakom za udział w akcji i szkoleniach – radni 

przychylili się do prośby, 

b) pismo o zwolnienie z podatku GZGK - – radni przychylili się do prośby, 

c) Powiat siemiatycki zwraca się o dofinansowanie budowy chodnika w Wierzchucy, 

Smarklicach i Ostrożanach – radni przychylili się do prośby, 

d) Pismo o wystąpienie do sejmu w formie uchwały o prace nad ustawą o egzekucji dłużników 

– decyzja radnych nie podejmować uchwały, 

e) Podziękowania sióstr zakonnych za pomoc, 

f) Pismo o potrzebie zmiany ilości radnych – stwierdzono, że nie dotyczy Gminy Drohiczyn, 

g) Sejmik Województwa zwraca się o opinię w sprawie zmiany strefy chronionego krajobrazu. 

Zmiany dotyczą terenu gminy Mielnik – radni pozytywnie opiniują proponowane zmiany, 

h) pismo mieszkańca o sprzątaniu działki z liści, które lecą z drzew położonych w pasie 

drogowych – opinia negatywna, droga i drzewa nie są własnością gminy, mieszkaniec powinien 

się zwrócić do GDDKiA – właściciela, 

i) pismo o umorzenie podatku firmie – propozycja radnych umorzyć połowę podatku i odsetki. 

 

Przewodniczący Rady zaproponował aby po sesji zapalić znicze na cmentarzu przy grobach 

samorządowców z naszej gminy – radni przychylili się do propozycji. 

 

Ad. 9. 

 

Wobec wyczerpania tematów Przewodnicząca wspólnego posiedzenia komisji radna Urbańska  

zamknęła posiedzenie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

Przewodniczący Komisji: 

Komisji Rewizyjnej – Waldemar Żero 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Andrzej Miłkowski 

Komisji Rozwoju Lokalnego i Budżetu – Stanisława Urbańska 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – Andrzej Kosiński 

Protokołował: 

Adam Walczuk 


